
29 medlemmer til stede - 

Fra Bestyrelsen: Nynne, Salli, Trine, Mogens og Vibeke. 

 

a.     Valg af dirigent og referent 

Dirigent = Mogens 

Referent = Nynne 

b.     Fastslåelse af generalforsamlingens lovlighed og de fremmødtes stemmeret 

Ingen protester, Generalforsamlingens lovlighed er godkendt. 

c.     Formandens beretning, herunder en sammenfatning af aktiviteterne i 
 udvalgene 

Sallis skriv lægges ud på hjemmesiden. 

Nynne træder ud af stævneudvalget - der opfordres til, at nye kræfter melder sig på banen. 

Opfordring til at lave et ungdomsudvalg - klubben har igen i år fået ungdomstilskud. 

Der er fundet en ny redaktør af Ishesten, Hanne Brudholm takkes for at have taget denne 
store opgave på sig. Der opfordres til, at medlemmerne sender ideer til artikler til Ishesten 
til bladansvarlig, Nynne Brudholm. 

d.     Godkendelse af formandens beretning 

Foredrags/kursus udvalget: 

Startede som 4 personer sidste år, der ikke havde den store erfaring med dette arbejde.  
Udvalget har taget initiativ til kontakt med Dyrdilmyri, hvilket har været et godt 
samarbejde, hvor de to klubber kan sparre med hinanden. Blandt andet har de 2 klubber 
arrangeret 4 foredrag; et med Eilfur med 70 - 80 deltagere (opdræt fra føl til ridehest). et 
2-ganges foredrag om alternativ behandling med Rikke Schulz, Christina Larsen og Birgitte 
Simoni, hvor der var omkring 60 deltagere. Et foredrag med Sara Mikkelsen om hovens 
biomekanik og sidst en minilejer med blandt andet Ann Erwald, hvor der var fokus på at 
forbedre rytterens sæde. Udover dette har der været flere andre interessante foredrag 
samt kurser, og det kan sluttes, at foredrags-kursusudvalget har været særdeles aktivt. 

Der reklameres for 1. hjælpskurset. Dette bliver 2 separate kurser - et til mennesker og et 
til hesten, hvor deltagerne kan vælge, hvilken del/-le de ønsker at deltage i. Der søges 
støtte til, at Tryg sponsorerer noget af prisen på førstehjælpskurset til menneske-delen. 

Der vil fortsættes på det gode samarbejde med Dyrdilmyri næste år.  

Der arbejdes på at arrangere en stafet ned gennem sjælland, hvor de forskellige klubber 
kan samarbejde om denne og give stafetten videre - måske endda samle ind til et godt 
formål. 



Salli beretter, at medlemmerne også selv kan arrangere kurser eller lignende, selvom man 
ikke sidder i udvalg - så vil bestyrelsen støtte op om dette. 

Turudvalget: 

Ture afholdt sidste år: 

• Nytårskuren, med chili con carne ved bål. 
• Fastelavnsturen med udklædning - bliver formodentligt en tilbagevendende 

begivenhed. 
• Tur til Dyrehaven, hvor man fik set en ny del af Dyrehaven. 
• Langsom tur i Gribskov 
• Påsketur og påskefrokost hos Mogens og Katrine 
• Galoptur i Harager Hegn, guidet ved Pia, hvor man fik set en masse nye stier. 
• Birgit, Claus og Susanne arrangerede Orienteringsridt i Grønholt Hegn. 
• Pinsetur med morgenmad - der søges nogen, der kan arrangere denne tur, hvis den 

skal afholdes næste år. 
• Midsommerridt med Grillmad hos Stefanie - denne tilbydes også næste år. 
• Tur på Hærvejen - 159 km på 6 dage. 
• Tur til Vestskoven, hvor Hrimnir inviterede på rundvisning i skoven og forplejning - 

derfor er Hrimnir inviteret på en lignende tur i Gribskov. 
• Tur i Aggerbo Hegn ved, Guidet af Trine Pantmann med efterfølgende mad. 
• Tur i Grønholt Hegn, afsluttet med forplejning hos Claus og Birgit. 
• 3 dages tur på Møn, hvor en lokal guide viste Møn fra hesteryg. 

Kommende ture: 

• Bidstrup skoven ved Roskilde d.16 november - se mere på hjemmesiden. 
• Juletur og julefrokost d.13. Dec hos Claus og Birgit i Grønholt, hvor man selv 

medbringer en ret. 

Generelt er der god opbakning til de forskellige ture. Dog kommer der efterhånden ikke 
mage mennesker til de traditionelle 1.søndags-rideture fra 8-vejskrydset i Gribskov - der 
diskuteres pt om denne ridetur stadig skal holdes som tradition, eller om den skal afskaffes 
grundet for få deltagere. 

Der opfordres til, at hvis medlemmerne har ønsker til ture/kender nogle, der ville have lyst 
til at arrangere en sådan, så kan man kontakte turudvalget, der så kan hjælpe med at 
arrangere denne i næste efterår. 

Programmet for næste halvår udleveres til de fremmødte medlemmer (dette Ligges på 
hjemmesiden). 

Kommentarer: 

Stefanie spørger de tilstedeværende, om 1.søndagsturene skal arrangeres, eller om de skal 
aflyses. 

Hanne Brudholm foreslår, at turene ikke aflyses generelt, men at de blot kan "fjernes", hvis 
der gerne vil lægges et andet arrangement på datoen. 



- Formandens beretning godkendes uden anmærkninger! 

e.     Fremlæggelse af regnskab med kassererens og revisorens påtegning 

ü Mogens udleverer regnskabet underskrevet af kasséren og revisoren til de 
tilstedeværende. 

ü Mogens beklager meget, at klubben igen har overskud, selvom bestyrelsen forsøger 
at bruge pengene på medlemmerne - blandt andet på betalt julefrokost sidste år. 

ü Ishesten er blevet dyrere i år, og forventes at blive dyrere næste år grundet flere 
adresser. 

ü Dagfari har nu 130.000 kr. i overskud, og bestyrelsen vil bestræbe sig på at klubben 
ikke skal generere overskud. 

ü  Eva Ellekilde foreslår, at Dagfari kunne oprette en form for bibliotek, hvor der 
indkøbes litteratur og dvd'er, som medlemmerne kan "låne" gratis i e periode af 
klubben. Der kan ikke holdes offentlige arrangementer grundet ophavsretten, men 
disse kan godt bruges til lukkede arrangementer. 

ü Helle-vibeke stiller forslag om, at arrangementerne kan gøres billigere. 
ü Susanne siger, at priserne i foredrags/kursusudvalget fastsættes efter formodede 

omkostninger, således at man er sikker på, at kurserne kan løbe rundt. Hun giver en 
forespørgsel på, at udvalget kan få større kapital at arbejde ud fra, således at man 
tør sætte priserne lavere. 

ü Hanne Møller foreslår, at kontingentet kan sættes ned, da dette gavner alle. 
ü Helle-Vibeke roser at stævnerne er så billige i forhold til de andre klubbers. 
ü Torben stiller forslag om, at generalforsamlingen giver bestyrelsen bemyndigelse til, 

at de gerne må bruge flere penge. 
ü Salli siger, at noget af det, der kunne komme medlemmerne til gode er, hvis man 

kunne indkøbe materiel til medlemmerne - men dette giver et stort problem, da vi 
mangler opbevaringssteder til materiellet. 

ü Susanne spørger, om der kan lejes et sted til materiellet. 
ü Salli har lavet en forespørgsel til Gribskov rideklub om, man kunne lave et 

samarbejde om at have materiellet stående her. Dette var klubben ikke åbne 
overfor. 

ü Eva siger, at Dyrdilmyri måske har de samme problemer - og at måske kunne lave et 
samarbejde med dem.  

ü Hanne Møller foreslår, at man finder et fælles sted, hvor materiellet kan stå og der 
også er bane, så man kan bruge det i forbindelse med at leje banen - f.eks. på 
Birkely. 

 

f.     Godkendelse af regnskabet 

Regnskabet godkendes uden anmærkninger. 

 

 

 



g.     Forelæggelse af budget 

• Der foreslås uændret kontingent, hvilket gør Dagfari til den næst-billigste klub i 
Nordsjælland, kun overgået af den lille klub Villingur. 

• Hanne Brudholm foreslår at rådighedsbeløbet til Dagfaris udvalg sættes op til det 
dobbelte - dette modtages positivt af deltagerne ved GF. 

Budgettet godkendes uden anmærkninger. 

 

h.     Valg af bestyrelse og revisor 

 Nynne Brudholm er på valg og genopstiller - Nynne genvælges. 

Vibeke Ellekær er på valg og genopstiller - Maria Bøg vælges til denne post. 

Margrethe Lüneborg er på valg og genopstiller ikke - Vibeke Ellekær, der ellers er 
suppleant overtager denne rolle. 

Revisoren Bente fortsætter. 

 

  i.      Indkomne forslag   

Forslag skal indsendes til formanden på formand@dagfari.dk  

senest 14. oktober 2014 jvf. §8 i vedtægterne. 

Da der ikke har været nogle forslag, gås der videre til næste punkt på dagsordenen. 

j.     Fastsættelse af kontingent 

Kontingentet fastholdes og godkendes. 

k.     Valg til udvalg og arbejdsgrupper 

 - Turudvalget 

Der opfordres til, at der gerne må melde sig flere til. 

 - Stævneudvalget 

Der opfordres til at der melder sig nye medlemmer hertil.  

Nynne Brudholm trækker sig som medlem af udvalget, hvilket gør, at her skal bruges flere 
kræfter, hvis det skal garanteres, at Hyggestævnet kan afholdes næste år. 

 - Foredrags- og kursusudvalget 

Der opfordres til at der melder sig nye medlemmer hertil. 

 - Ungdomsudvalget 

Eva opfordrer til, at man evt. kunne samarbejde med Dyrdilmyri. Der mangler kræfter til at 
arrangere ungdomsarrangementer.  



 

 - Stiudvalget 

 - Arbejdsgruppe for Naturens dag og måske Islandshestens dag 

Hanne møller og Vibeke Ellerkær prøvede at få samlet en grupper, og har også forsøgt at få 
Dyrdilmyri med på dette, men det måtte aflyses grundet for lidt interesse. 

l.1  (eventuelt) Drøftelse af dagsorden til DI GF 

Salli: ved sidste GF blev det vedtaget, at punktet skulle med, således at Dagfaris 
medlemmer kunne få indflydelse herpå - Annike er Dagfaris repræsentant hertil.  

De fremmødte Dagfari medlemmer har ingen kommentarer hertil.  

I.2  Eventuelt 

Eva: Spørger fra Dyrdilmyri, om der er interesse for at Dagfari vil være med til 
ungdomsstævnet? 

Susanne vil gerne bede om, at datoen for Dagfari's GF bliver udsendt i bedre tid - da der så 
måske kan komme flere medlemmer med. 

M - Tak til Gunnar: 

Salli retter en stor tak fra Dagfari til Gunnar for hans store, store og aktive indsats som 
redaktør for Ishesten og hans indsats i Islandshesteverden. 

Gunnar modtager en gave og stående bifald fra de fremmødte. 

Gunnar retter ros mod Hanne Brudholm, for hendes flotte førstegangs-ishesteblad. 


